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SLOUPEK STAROSTY

Vážení Klášterečtí,
paní zima dál 
v l á d n e  

1 i v našem 
m ě s t ě .  
Bohužel již 
z p ů s o b i l a  

\   ̂ i značné ško
dy materiál

ní, například na zimním 
stadionu, které nyní řeší
me s pojišťovnou. Neberte 
prosím na lehkou váhu 
nutná omezení při průcho
du kolem tohoto sportoviš
tě a respektujte je, jsou 
nezbytná pro ochranu 
Vašeho zdraví. Z čeho ale 
mám ohromnou radost, že 
se podařilo dokončit velkou 
rekonstrukci kina Egerie. 
Nestandardní zahájení 
oprav jsme dokázali spo
lečnými silami překonat 
a kino znovu otevřít. Máme 
a umíme provozovat mo
derní kino, které nám 
mohou v sousedních měs
tech jen závidět. Děkuji za 
Vaše velmi milé ohlasy. 
Není nic krásnějšího než 
rozzářené dětské oči, které 
jsem viděl při návštěvě 
a zhlédnutí filmu Anděl 
Páně 2. A když jsme u dětí, 
děkuji za pozvání žákům 
ze školního parlamentu 
Základní školy v Krátké uli
ci, kteří uspořádali pro své 
spolužáky strašidelnou 
stezku, byla fakt super. 
Také plesová sezóna je 
v plném proudu a já se 
těším na setkání s Vámi při 
tanci v našem kulturním 
domě. Ten by si rozsáhlou 
rekonstrukci také zasloužil, 
avšak ta bude finančně 
velmi náročná. Letos ani 
příští rok ještě nezačne. 
Výbornou zprávou je vý
sledek hospodaření města 
za uplynulý rok 2016. Ten 
skončil výrazným přebyt
kem. Ukazuje se, že cesta 
prostředky města maxi
málně investovat a „nepře
jídat" je tou nejsprávněj
ší a my v ní budeme roz
hodně pokračovat i v letoš
ním roce. Závěrem mi 
do-volte popřát dětem 
krásné jarní prázdniny 
a ženám vše nejlepší při 
březnových oslavách jejich 
svátku. Štefan Drozd, 

starosta města


